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Jelen vannak:
Dr. Szepes András elnök
klein pál alelnök,
Kállai-Borik Róbert elnökségi tag
Tóth Sándor alelnök,
Szigetiné Lász|ő Erika elnökségi tag
Grimm Viktor elnökségi tag
Kiss Tamás elnökségi tag
Graham Marianna szakcsop.vez.
Hullay Gyula szakcsop.vez.
Dr. Illés Attila szakcsop.vez.
Kelemen Csaba szakcsop.vez.
Molnár Attila szakcsop.vez.
Vermes Gergely szakcsop,vez.
Pálfiné Nagy Mária irodavezető
Dr. Markovics György titkar

Dr. Szepes András Elnök úr (továbbiakban: Elnök) köszöntötte az ülés résávevőit.
Megállapította, hogy az elnökségi ülés határozatképes.

Táiékoztatás az előző elnökséei ülés óta történtekről:

- Elnök úr tájékoúatta a jelenlévőket, hogy a két elnokségi ülés k<lzött nem volt említésre méltó
esemény, így mindjárt az I.) napirendi ponttal kezdte meg ülését az Elnökség.

1.) Az érintett szakcsoportvezetők táiékoztatóia a tisztúiítások szervezéséről:

A Környezetvédelmi szakcsoport tisztújító választásamegtörtént, aszavazást követően Fischer
Mariann lett a Szakcsoport elnöke, jelenleg a vezetőség válasáása van folyamatban (mely 2024.
április I2.-n zárul).

Klein Pá|z Az ő szakcsoportjuknál is megtörtént2l22,-ben a tisztújítő választás, amit atáblázat
még nem íarta|mazoít;

Grimm Viktor: A Közlekedési Szakcsoportnak is megvolt a tisáújító közgyűlése 2022-ben, a
mellékelt táb|énatot majd módosítani kell ennek megfelelően;

Szigetiné Lász|ő Erika: Az Elektronikai és Energetikai Szakcsoport tisztújító közgyűlése is
megtörtént 2022. májusában (amiről a jkv.-t megkaptuk), ebben az Űgyrend változatlan
hagyásáról is döntött a vezetőség, igy ezt is javítani kellene atáblázatban;

dr Markovics György: Tekintettel arra, hogy az Alapszabály módosítását és az SZMSZ
módosítását követően, azzal harmonizálva készült el a minta ügyrend, igy a 2022-t
mindenképpen módosítani szükséges;



Molnár Attila: Tivadaron múlt eddig az egész, tudja, hogy nincs még készen, pótolni fogja;

dr Markovics György: A nyilvántartás végett készített táblázatot módosítja, kérte a
hiányzőkat, hogy legkésőbb a májusi küldöttgyűlésig pótolni szíveskedjenek. A jelzett
változásokat módo síto tta a tábléuatban :

2.) A szakcsoportok táiékoztatóia a továbbképzések előkészítéséről:

Elnök: Rövidesen lesz egy IRM továbbképzés a Földhivatalosoknak, akiknek szükségük van
az IRM pontokra, azok jelentkezzenek az előadásra;

Szigetiné Lász|ő Erika: A végleges programot még nem tudja megadni, most lesz ismert az
országos program, annak ismeretében és fliggvényében lesz lehetőség a saját programot
megadni;

Grimm Viktor: Hullay Gyuláékkal közösen fogiák csinálni, két előadó felkérésével;

Hullay Gyula: ATagozatnak kell elfogadni (akkreditálni) a törzsanyagot, melyet minden év
végén (november-december eleje) leteszik azt az anyagot, amiből a törzsanyagot kell csinálni.
Ezt követőena jogászok elkészítlkaszerződést és utána lesz belőle törzsanyag;

Grimm Viktor: Ezek szerint magasabb szintű elfogadása van;

Hullay Gyula: Ha nem törzsanyag, hanem egyedi anyag, akkor elfogadják szakcsoporti
továbbképzésnek;
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Elnök: Tagozatonként változik, Van, amikor vázlat készül és nem a részletes anyag, amit
elfogadnak. Törzsanyag lehet például egy l oldal as váalat is, amit aTagozat elfogad;

Kiss Tamás: Nem teljesen így van, rendes kidolgozást fogadnak el, ezért fogadják el például
az any agf or galmazők e l ő adás át ö nál l ó e l ő adásnak ;

Szigetiné Lász|ő Erika: Egy oldalas anyagot nem fogadnak el, csak jól kidolgozott, több
oldalasat;

Kiss Tamás: November végére lesz kész az anyag, ezvan benn a köaudatban is és eztfogadja
el a tagság is;

Elnök: A november 22. jőnak tűnik;

Kiss Tamás: Hibátlan, az jő időpont;

Szigetiné Lász|ő Erika: Van egy áprilisi - előrehozott- előadás, ha október 15-től van flitési
idény, akkor a másik már jó lesz a KDT VIZIG előadó termében;

Hullay Gyula: szeptember 13. és 27. (péntek) a két előadási nap;

Szigetiné László Erika: A technikusok általában megfelelnek, a mesterekkel van a gond.
Május 17,24,31,-ből kettő lesz a jó időpont;

Molnár Attila: A Dunaferr Szakközép Iskolában október közepétől már van ftítés, utána
bármikor megtartható;

Elnök: Az Építési csoportból nincsenek itt, azértnincs tiltakozás;

Grimm Viktor: Nagyságrendileg jó lenne tudni, hogy a ME/MV jogosultsággal rendelkező
nyilvántartottakból mennyien jönnek át?

Hullay Gyula: Tekintettel arra, hogy a törvény október 01-től lesz számukra hatályos, a
továbbképzésüket akkor is meg kell csinálni;

Grimm Viktor: Ha a tervezóknek van MV/ME jogosultsága, akkor ott ezt elfogadjak kötelező
képzésnek;

Elnök: A közlekedésiek mindkettőre elmennek;

Szigetiné Lászlő Erika: A nyilvántartottak kötelező kamarai tagságával kb. 5% növekedés
várható a szakcsoportnál, nem hiszi, hogy más |esz az eredmény;

Elnök: Kérdés, hogy mindenki át fogja magát kérni?

Grimm Viktor: A Közút központilagtervezi rendezni ezt a kérdést;

Elnök: Valószínűleg törvény módosítás kell majd, Az MMK általános állásfoglalása, hogy a
j ogfolytonosság megmaradhasson;

Grimm Viktor: Ismerve ajogalkotókat, majd valószínűleg szeptemberben fognak dönteni róla;

Szigetiné Lász|ő Erika: A Kereskedelmi és Iparkamara 5.000Ft-os kötelező kamarai díját
Panagh elnök úr abban az esetben engedné el, ha a költségvetés biáosítja nekik az így kieső,
közel 5 milliárd Ft-ot?!



3.) Úiabb szakcsoportok létrehozásának kérdései (építési. eépészetil:

Klein Pál: Tájékoztatja az Elnökséget, hogy első lépésként az Építési szakcsoport lehetséges
tagjainak küldtünk ki egy tájékoztató és egy esetleges szerepvállalás felmérő levelet, melyekre
az első válaszok már érkeznek vissza;

dr Markovics György: Alelnök és Elnök urakkal egyeztetve egy általános tájékoztató levelet
készítettünk, melyben a lehetséges szakcsoporti tagokat kerestük me8 a szakcsoport
létrehozásának szándékával, ill. kértünk tőlük visszajelzést, hogy vállalnának-e szerepet a

szakcsoport szervezésében, esetleges vezetésében. A levélnek már vannak kedvező, pozitív
visszajelzései, a mai napig hárman is jelezték, hogy szívesen segítenének a szakcsoport
létrehozásában, ill. amennyiben felkérjük a vezetésében is. A levelekre március 14-ig kértük,
hogy visszajelezni szíveskedjenek, reményeink szerint a májusi Küldöttgyűlésen már érdemi
eredményről szeretnénk beszámolni;

Molnár Attila: A Gépész megjelölés alatt többféle végzettség is szerepelhet, hogyan lesz

szétbontva?

Szigetiné LászIó Erika: A villamosság területén is több szakterület van;

Molnár AttiIa: Gyűjtő fogalom, sokan vannak, nehéz őket szétbontani;

4.) Táiékoztató a Feiér Vármewei Mérnökök Alapítvánv tevékenvséeéről:

Kállai-Borik Róbert: Az Alapítványi pályázatok mindkét Egyetemre kimentek, még nincs
tudomása arról, hogy hányan adtak be pályázati anyagot. Ha megkapj a a pályázati anyagokat
akkor a végső döntést a kuratórium fogja meghozni. Technikai malőr volt, hogy két pályáző
nem az Egyetemnek, hanem az Alapitványnak küldte meg az anyagát, ennek rendezése

folyamatban van;

5.) Ewebek:

dr Markovics György: Felkérte az Elnökséget, hogy újabb két szakcsoportunk vezetése által
elfogadott és jóváhagyásra felterjesztett Ügyrendek közül először a Munkabiaonsági
Szakcsoport Ügyrendjét fogadja el, amit a Fejér Vármegyei Mérnök Kamara Elnöksége
1412024 (03.04.) számú határozatával egyhangúlag elfogadott, majd ezt követően a
Közlekedési Szakcsoport Ügyrendjét az Elnökség a l5l2024 (03.04.) számű határozatával
szintén egyhangúlag elfogadott.

Ezt követően Titkár úr tájékoztatta az Elnökséget a nem Fejér Vármegyei állandó lakcímmel
rendelkező kamarai tagjainknak kiküldött levéllel kapcsolatosan, mely levél mellé csatoltunk
egy kitöltendő nyomtatványt, ami egy kérelem a lakhely szerint illetékes Vármegyei Mémöki
Kamarába történő áthelyezésre. Aki 30 napon belül nem reagál a levélre, azokat külön-külön is
megkeressük tagsági viszonyuk mielőbbi rendezése végett.

Elnök: A Győri Mémöki Kamara Elnöke ellen egy nértelen levél alapján - miszerint nem
Győr-Moson-Sopron Vármegyei az állandő lakcíme- indult eljárás. A vizsgálatot folytató
bizottság felkérte, hogy módosítson a lakcímén, miután nem tette meg első fokon a Fegyelmi



Bizottság fegyelmi vétséget állapított meg, a^ megfellebbezték, a másodfokon eljáró Fegyelmi
Bizottság 8 hónapra felfiiggesáette a tagságát és 8 hónapra az Elnöki státuszát is.

Tóth Sándor: Régi pesti ember, 14 éve Elnök Győrben, ezze| eddig nem foglalkozott senki
sem, hogy nem ott yan az állandó lakcíme;

MolnárAttila: A Polgármesterek esetében nincs előírva, hogy azadott település állandó lakosa
legyen;

Szigetiné Lászlő Erika: AzEgyháznál kötelező ott élnie, ahol a papi tevékenységet folytada;

Elnök: Sokan vannak, akik nem ott dolgoznak, ahol laknak;

Tóth Sándor: Van példa olyanra is, hogy voltak Veszprém Megyei községek, akiket pl. Győr-
Moson-Sopron Megyéhez csatoltak. Itt nem a lakhelyük változott meg;

Elnök: Volt egy olyan időszak, amikor jogosultság turizmus volt, valószinű|eg ez vo|t az
indíttatás. Volt egy olyan MMK Elnökségi, ahol ez a kérdés felmerült, a Minisáérium jelen
lévő képviselői ezt nem akceptálták;

dr Markovics GyörgyzTájékoztatta az Elnökséget egy Vízügyes Tagozatvezetése által kiadott
állásfoglalással kapcsolatosan kialakult helyzetről, melynek eredményeként az elmúlt
időszakban a beérkezett kérelmek el lettek utasítva. Valamint tájékoztatta az Elnökséget dr
Rátkai Gábor Főtitkár úr leveléről, melyben aTagozat két Elnökének utasítást adott az általuk
kiküldött any ag visszavonására;

Hullay Gyula: Régebbi időszakra nyúlik vissza, hosszú története van. A tagozat csinált egy
tájékoúatő anyagot, amit a szakcsoport alkalmazott. Ha vízjogi engedély köteles, akkor
rendben van. A Főtitkár ezt az anyagot visszavonatta, Vannak olyan területek, aminek az
elbírálása nem egyszeni. Volt olyan kolléga, aki csak vizvezetékeket tervezett. A Budapesti
gyakorlat az vo|t, hogy a Titkár minden kérelmet aláirt. A szakcsoport úgy ítéli meg, hogy
ajánlása legyen egy útmutatás, hogyan kellene csinálni;

Molnár Attila: Vékony mezsgye, telekhatáron belül bármit megtervezhet;

Szigetiné Lász|ő Erika: Ha valaki kap egy feladatot, ahol van minden erős áram, gyenge áram,
elosáó stb. amikor valakit minősítenek, akkor nehéz megállapítani, hogy mely területen
szerzett jártasságot. Volt, ami a Bíróságonvégezte, Főtitkár úr levele kuka;

Grimm viktor: A döntés során nem a referencia munka időtartama a döntő, hanem a munka
jellege a domináns;

Kiss Tamás: A szakcsoport javaslatot ad, a titkár pedig dönt, a felelősség az övé;

Hullay Gyula: A +3 évet a jogászok csűrik-csavarják;

Kiss Tamás: Meglátása szerint a jogosultság eldöntés esetében nem kell, hogy minden anyag
Pesten kössön ki;

dr Markovics György: A felmerült probléma megoldása érdekében a Szakcsoport bíráló
bizottságának vezetőjétől személyes találkozőt kért és kapott, melyen tis^éaták az érintett
esetben az okokat, kérte a döntésük felülvizsgálatát. Felajánlotta, hogy a döntés meghozatala
előtt a Kamara SzéY-házában, ha kérnek, egy személyes találkozőt biztositani fog a jelöltek
megismerésére. Erre kapott egy nem túl udvarias hangú levelet válaszként;



Hullay Gyula: A személyes találkozó jó dolog, élni kell vele a jövőben, mi csak javaslatot
teszünk;

Kiss Tamás egyéb elfoglaltsága miatt elment, így a továbbiakban 5 fő fog szavazni.

Elnök: Akkor a jövőben nem az lesz, hogy több jogosultsági kérelem egyidejű beadása esetén
minden egyes kérelemhez 3 évet vesznek figyelembe?

Hullay Gyula: Ha egyébként minden rendben van, akkor természetesen összesen 3 évet fognak
figyelembe venni;

5.) Taefelvételi és iogosultsági kérdések:

Drágán Dávid tagfelvétel tagfelvétel

Gróf Péter tagfelvétel tagfelvétel

Wágner Tamás tagfelvétel tagfelvétel

Tóthné sass katalin Mária tagfelvétel tagfelvétel

László József tagfelvétel tagfelvétel

Németh Balázs tagfelvéteI tagfelvétel

Hum Zalán tagfelvétel tagfelvétel

16/2024. (03.03.) számú Elnökségi Határozat

A kérelmezők tagfelvételét az Elnökség 5 fo igen, 0 fó nem, 0 fo tartózkodás mellett elfogadta,

mivel a törvényben előírt feltételeknek megfelelnek.

A beérkezett kérelmeket áttekintve az elnökség a következő véleményt adta:

kamarai szám Név Kért

jogosultság

Vélemény

07-01598 Thoma Alexandra Vivien vZ-TEL 4l0l1 Szakmai gyakorlat rendben,

jog.vizsga szükséges

07-0l 598 Thoma Alexandra Vivien VZ-TER Szakmai gyakorlati idő nem elegendő

07-01617 Drágán Dávid KÉ-VA 5/0/0 Szakmai gyakorlat rendben,

jog,vizsga szükséges



07-01617 Drágán Dávid KE-K,YZ-
TEL, VZ-TER

Szakmai gyakorlati idő nem elegendő

07-01622 Németh Balázs EN-VI 5/0/0 Szakmai gyakorlat rendben,

jog.vizsga szükséges

07-1129 Bódy Gábor 5/0/0 Szakmai gyakorlat megfelelő

Elnök: Az Életmű Díjra kértünk Nagy Károly Móri Ötvöstől egy grafikai tervet, melyhez mi
egy ellipszis formát adtunk meg, melyen egy épületet, egy folyón átívelő hidat és egy
szélerőművet szerettünk volna szimbolizálni. A tervező elóször az Életmű Díjra
320.000Ft+ÁFA tervezői díjat adott ffi€g, majd ezt kérésünkre 290.000Ft+Áre ai3ra
módosította, ill. darabonként előállítási költségnek 40.000Ft+ÁFA árat adott. A Bory Jenő díj
öntőforma változtatásra (a kibocs ájtási évszám helyett a Vármegye kiegészítése)50.000Ft+ÁFA
egyedi díjat és a darabonkénti előállítási költségnek 28.000Ft+ÁFA díjat adott meg.
Amennyiben az Elnökség elfogadja a fent áralánlatot, úgy a mielőbbi elkészítés érdekében
bekérjük Nagy Károly űr szerződés tervezetét.

Az Elnökség a plakettek elkészítésével kapcsolatosan benyújtott költségek viselését
e gyhangúlag el fo g adta a 17 l 202 4 (03. 0 4. ) számú határ ozatáv al.

Graham Mariann: Tájékoztatta az Elnökséget, hogy a Parlament Munkavédelmi jogszabá|yt
módosította 2024. 03.0l-el. A szabályzat szakember bazis létrehozását rendelte el, ma még
nincs továbbképzési kötelezettség, de 2025-től már nekik is kötelező képzéseken kell részt
venni. Kérte, hogy a témával kapcsolatos levelet - az adatbázisuk feltöltésével kapcsolatban-
küldjünk ki nekik.

Tekintettel arra, hogy más az Egyebek között nem merült fel, Elnök űr lezárta az Elnökségi
ülést.

k.m.f.

dfrMaq}h
Párl\é Nagy Mária
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